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Abstract (en)
The radiator (space heater) has heating elements (5, 6) which run in a rectangular housing and are held and guided in the housing interior by means
of transverse walls (7). Arranged above the top housing wall (3) is a baffle (9) which extends over the length of the heater, preferably forms part of a
box section (10) and runs obliquely forwards and upwards from the housing rear wall (2). By virtue of this arrangement, a heated airflow is directed
towards the middle of the room. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Raumheizkörper weist in einem rechteckigen Gehäuse verlaufende Heizelemente (5,6) auf, welche mittels Querwänden (7) im Gehäuseinnern
gehalten und geführt sind. Oberhalb der oberen Gehäusewand (3) ist ein sich über die Länge des Heizkörpers ersteckendes Leitblech (9)
angeordnet, welches vorzugsweise Teil eines Kastenprofils (10) bildet, und das von der Gehäuserückwand (2) aus schräg geneigt nach vorn oben
verläuft. Dank dieser Anordnung wird ein erwämter Luftstrom gegen die Raummitte gelenkt. <IMAGE>
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